

DOCX.MY **BERITA ONLINE ANDA!**

Info semasa, Kesihatan, Terkini, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 www.docx.my

 **DOCX.MY**
SENANG DOWNLOAD

AIR ZAMZAM TIDAK DIBENARKAN BAWA PULANG JEMAAH HAJI



MAKKAH: Jemaah haji diminta supaya tidak membawa pulang air zamzam melalui bagasi pribadi mereka, karena hal tersebut melanggar peraturan yang telah ditetapkan oleh pemerintah Arab Saudi.

Mohd Sawal Abong, Pengarah Operasi Maktab, menjelaskan bahwa peringatan ini diberikan agar jemaah haji tidak mengalami kesulitan saat pulang ke tanah air.

"Jangan cuba-cuba bawa balik kerana tidak akan lepas pemeriksaan di lapangan terbang. Kalau mereka jumpa akan dikeluarkan dari beg dengan serta-merta.

"Sebelum ini ada pelbagai cubaan seperti membalut botol air zamzam dengan plastik aluminium tetap gagal sebab kerajaan Arab Saudi mempunyai alat imbasan yang canggih," katanya.

Beliau menyatakan bahawa setiap jemaah haji akan mendapatkan lima liter air zamzam yang dapat mereka klaim saat tiba di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuala Lumpur (KLIA).

Selain itu, beliau juga menyebutkan larangan lain yang harus dipatuhi sesuai dengan peraturan penerbangan internasional, seperti benda tajam, bahan mudah terbakar, bahan kimia berbahaya, senjata api, dan sebagainya.

Beliau memberikan pernyataan tersebut saat melakukan peninjauan pada proses check-in bagasi jemaah haji di bangunan penginapan di Ibu Pejabat Tabung Haji (TH) di Abraj Al Janadriyah, di sini pada hari Isnin.

Layanan ini disediakan oleh Tabung Haji dengan kerjasama perusahaan penerbangan untuk memudahkan

jemaah menguruskan bagasi mereka tanpa harus membawanya ke lapangan terbang.

"Ia adalah proses yang amat membantu jemaah kerana tidak perlu bersusah payah di lapangan terbang serta melicinkan urusan untuk pulang ke tanah air.

"Setiap jemaah dibenarkan membawa pulang bagasi seberat 30 kilogram (kg) dan beg yang boleh dibawa menaiki pesawat yang tidak melebihi 7kg," katanya.

Penerbangan pertama jemaah haji Malaysia dengan pesawat MH8261 akan berlepas pada Rabu 7.15 pagi dan sampai di KLIA pada hari sama jam 9.45 malam.

Sebanyak 98 penerbangan akan membawa pulang 31,600 jemaah haji dengan penerbangan terakhir pada 31 Julai ini.